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GODKENDELSE AF DAGSORDEN:
Den er godkendt

ORIENTERING:

Hjemmeside:
Hjemmesiden har i en periode været suspenderet.
Efter at hjemmesiden var færdig, og blev flyttet over på den "rigtige" plads, har den tilsyneladende

beholdt nogle adresser, som skulle være ændret, men ikke er blevet det. Det har gjort den ustabil, og vi

håber nu på, at fejlen er fundet - og løst.

Initiativpulje:

Bestyrelsen fik en haste-ansøgning om 2500,- til initiativpuljen d. 8. oktober om en

gys-halloween-opgang i B34. Arrangementet blev afholdt sidste år med stor succes på beboernes egen

regning, og beløbet var så lille, at det blev godkendt uden drøftelse.

Kriterier var at evt. indkøbte maskiner tilhører foreningen, og at der laves indbydelse/opslag om

arrangementet på Facebook eller i opgangene.

Der er indkøbt en røgmaskine til eventet, så nu ejer foreningen en røgmaskine.

Dagsorden fremtidige bestyrelsesmøder:

Der er kommet ny struktur på dagsordenen. Den hedder nu:

Orientering

Beslutning

Drøftelse

Forslag

Eventuelt

Stand-by

Opgaver og sager

Facaderenovering mod gaden 1. års gennemgang:
Mange henvendelser. meget imødekommende entreprenør. Der kommer et referat af
mangelgennemgang senere.

Maling af vinduer gårdsiden
Det forventes færdigt inden året er omme.
Der skal flyttes cykler inden det sidste stillads sættes op. Der skal varsles om at beboere skal fjerne
sine cykler. Der skrives også i varslingen et alternativ til barnevogneplacering - planen er pavilloner
et centralt sted i gården. Simon laver et opslag på Facebook.



Udskiftning centralvarmeanlæg gavle:
Økonomien holder foreløbigt.

Der er varme på anlægget. Der er lidt luft i rørene. Der var nogle opstartsproblemer med
varmecentralen, men det bliver fikset nu.

Tumbleraftræk:

Forventet opstart i uge 3. Estimeret varighed omkring 2,5 uge.

Den varme luft skal føres ud til en rist i midten af gården.

Focus2 evaluering:

Intet at berette endnu.

Barnevogne i porten:

Ansøgning blev afvist da kommunen kræver certificeret brandrådgiver på.

CEJ forklarer at de er ved at få en samarbejdsaftale med brandrådgiver.

CEJ skønner omkostning til certificeret ca. 6-8.000kr. eks. moms.

Vi afventer et overslag på, hvordan hvad det koster med en godkendelse.

Julefrokost

02/12-2023 bestyrelsens julefrokost.

BESLUTNING:

Beboermøde:
Forslag om at sætte et beboermøde i kalenderen

Inden vi sætter et møde i kalenderen, så skal vi blive klarere på formålet med mødet. Måske skal
der være en facilitator af mødet. Måske skal det handle om, hvad drømmen er for AB Ingolf. Og
dette møde skal tidligst ligge i starten af det næste år.
Simon sender en beboerundersøgelse ud og så tager vi pulsen på om der er et ønske om
beboermøde hos alle andelshaverne.

Asanagennemgang:
Der er gennemgang en time inden næste møde, onsdag d. 6 dec.



Kontorhold ‘23
Maximalt er 3.950,- pr. person

Julegave max 1300,- kr pr. person.

DRØFTELSE:

Sekretærmailen:
Den bliver her nu håndteret af Pernille, Marie og Mark

Fortsat henvendelse og klage af radiatorprojekt
Dette sendes videre til drift. Zeynel finder de konkrete issues og sender det videre til
Christian/rådgiver. Rådgiver skal kontakte beboer og give dem et ordentligt svar.

FORSLAG:

Årshjul og infoskriv er på vej.

EVENTUELT

Anders - vores revisor:
Næste bestyrelsesmøde får vi et brief fra vores revisor, så vi er klar til budgetmødet.

Næste møde 06.12.2023


